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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 
Készült: Püspökladány Város Önkormányzata Pénzügyi és Ügyrendi Bizottsága 

2013. április 26-i soron következő üléséről. 
 Az ülés kezdete: 13 óra, befejezése: 14 óra 50 perc. 
 
Jelen vannak: a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság tagjai a mellékelt jelenléti ív szerint 
 Márkus Gábor, alpolgármester 
 Kiss Zsigmond, alpolgármester 
 Kincses László, képviselő 
 Dr. Hegedűs Melinda, a Püspökladányi Egészségügyi Szolgáltató és 

Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatója 
 Varga Lajos, a Püspökladányi Városüzemeltető és Gyógyfürdő Kft. 

ügyvezető igazgatója 
 Gruberné Slámer Erzsébet, a Püspökladányi Városüzemeltető és 

Gyógyfürdő Kft. képviselője 
 Benyáts Balázs, könyvvizsgáló 
 Pandur Erika, a Városgazdálkodási Iroda vezetője 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Tisztelettel köszöntöm a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság tagjait és a megjelenteket. 
Megállapítom, hogy az ülésen a bizottság részéről jelen van 4 fő bizottsági tag, így a bizottság 
határozatképes. Fekete László bizottsági tag munkahelyi elfoglaltságai miatt nem tud részt 
venni az ülésen. 
A meghívóban szereplő első három napirendi pontot javaslom levenni a napirendek közül. 
Kérem, szavazzunk: a szavazás eredménye 4 igen szavazat. 
A meghívóban szereplő további napirendek és a sorrendjük változatlan marad, kérem 
szavazzunk erről, a szavazás eredménye 4 igen szavazat. 
 
Napirendek: 

1. Beszámoló a Püspökladányi Víziközmű Társulat 2013. I. negyedévi gazdálkodásáról 
 Előadó: Kiss Zsigmond elnök 
 
2. Beszámoló a Püspökladányi Városüzemeltető és Gyógyfürdő Kft. folyószámla 

hitelének 
2013. I. negyedévi felhasználásáról 

 Előadó: Varga Lajos ügyvezető 
 
3. Előterjesztés felügyelő bizottságot érintő döntésekről 
 Előadó: Dombi Imréné polgármester 
 
4. Beszámoló az önkormányzat 2012. évi költségvetési gazdálkodásáról 
 Előadó: Dombi Imréné polgármester 
 
5. Előterjesztés a 2012. évi belső ellenőrzési jelentésről 
 Előadó: Keserű László jegyző 
 
6. Előterjesztés a belügyminiszter 8/2013. (III. 29.) BM rendeletéről 
 Előadó: Dombi Imréné polgármester 
 



 - 3 - 
 

7. Különfélék 
 
Borsos László 
Mi az oka, hogy le kell venni napirendről az előterjesztéseket? 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Az Egészségügyi, Szociális Bizottság is levette napirendjéről az első és második napirendi 
pontot. A tegnapi nap folyamán a bizottsági ülésen kapták kézhez az anyagot a bizottság 
tagjai. A felügyelő bizottság is úgy ítélte meg, hogy sem a beszámoló, sem az üzleti terv nem 
megfelelő, javításokra, átdolgozásra szorul. Májusban fogjuk újra tárgyalni ezeket a napirendi 
pontokat. 
 
Pandur Erika, Városgazdálkodási irodavezető 
A 2014. évi koncepciót illetően: a 2013. évi IL. törvény a mai napon lépett hatályba, így a 
koncepciót október 31-ig kell a képviselő-testület elé terjeszteni. 
 
 
1. napirend: Beszámoló a Püspökladányi Víziközmű Társulat 2013. I. negyedévi 
gazdálkodásáról 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
2013. március 1-jétől Kiss Zsigmond alpolgármester úr a társulat elnöke, munkájáért díjazást 
nem kap. 
 
Borsos László, képviselő 
Kiss Zsigmond alpolgármester úrnak, mint elnöknek is itt kellene lennie. 
 
Kincses László, képviselő 
Ez ügyrendi kérdés. Ha már egyszer áttették a bizottsági ülés időpontját, neki itt kellene 
lennie. 
 
Megérkezett Kiss Zsigmond alpolgármester. 

 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Mi történik azokkal a lakosokkal, akik nem fizetik a lakás takarékpénztári díjat. 
 
Kiss Zsigmond alpolgármester 
Nekik felmond az OTP, ez után a Víziközmű Társulatnak kell közvetlenül fizetniük a 
hozzájárulást, ezt kötelesek fizetniük. Május 10-én aláírásra került a kivitelezési szerződés, 
reméljük innentől fogva jobban fizet a lakosság. 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Amennyiben nincs több hozzászólás, vélemény kérem, szavazzunk a beszámolóról. A 
szavazás eredménye: 4 igen szavazat. 
 

27/2013. (IV. 26.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
A Püspökladányi Víziközmű Társulat 2013. I. negyedévi gazdálkodásáról készült 
beszámolót tudomásul veszi 
Határidő: azonnal 
Felelős: Szabó Attiláné, bizottsági elnök 
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2. napirend: Beszámoló a Püspökladányi Városüzemeltető és Gyógyfürdő Kft. 
folyószámla hitelének 2013. I. negyedévi felhasználásáról 
 
Varga Lajos, ügyvezető 
A kintlévőség folyamatosan csökken, a végrehajtási ügyek elhúzódnak. Érezhető az 
adósságcsökkentés hatása. 
 
Kincses László, képviselő 
A Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. a közterületek locsolásáért számláz? 
 
Varga Lajos, ügyvezető 
Igen, de ez eddig is költséget jelentett. 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Amennyiben nincs több hozzászólás, vélemény kérem, szavazzunk a beszámolóról. A 
szavazás eredménye: 4 igen szavazat. 
 

28/2013. (IV. 26.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
A Püspökladányi Városüzemeltető és Gyógyfürdő Kft. folyószámla hitelének 2013. I. 
negyedévi felhasználásáról szóló beszámolót tudomásul veszi. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Szabó Attiláné, bizottsági elnök 

 
 
3. napirend: Előterjesztés felügyelő bizottságot érintő döntésekről 
 
Varga Lajos, ügyvezető 
A határozati javaslatban a megbízási díjjal kapcsolatos kezdő dátum május 1. Javaslatot a 
társaság tesz, a testület dönt a megbízási díj mértékéről.  
 
Kincses László, képviselő 
Az üzleti tervben erre nincs fedezet, ezt az üzleti terv előtt kell elfogadni. 
 
Varga Lajos, ügyvezető 
Benne van az üzleti tervben. A tulajdonos, az önkormányzat jelölte meg az elnök személyét. 
 
Márkus Gábor alpolgármester 
Aki a felügyelő bizottság tagja, arra biztosan lehessen számítani és az teljes felelősséggel 
vegyen részt a munkában. A felügyelő bizottság tagjainak feladata a társaság segítése, a 
tulajdonos érdekeit képviselik. 
 
Kincses László, képviselő 
Az összeférhetetlenség nem jogi, hanem lelkiismereti kérdés. A felügyelő bizottsági tagság és 
a külsős bizottsági tagság között nagy az eltérés. 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Amennyiben nincs több hozzászólás, vélemény kérem, szavazzunk az előterjesztésről. A 
szavazás eredménye: 3 igen, 1 nem szavazat. 
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29/2013. (IV. 26.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
A felügyelő bizottságot érintő döntésekről készült előterjesztést elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Szabó Attiláné, bizottsági elnök 

 
 
4. napirend: Beszámoló az önkormányzat 2012. évi költségvetési gazdálkodásáról 
 
Borsos László, képviselő 
A 2012. évi állami hozzájárulásból kötelező feladatokra mennyit fordítottunk, köztemető, 
közutak fenntartása, zöldterületek fenntartására? Ezt táblázatszerűen szerettem volna látni. A 
mezőgazdasági munkákkal kapcsolatban kérdezném, hogy mi lett a betakarított terméssel, az 
értékesítésből befolyó összeg hol került felhasználásra? Milyen mértékű a biomassza kazán 
teher mentesítése? Hány köbméter apríték lett felhasználva, mennyire hatékony a kazán? A 
sportpálya végleges helyreállítása mikorra várható? A megújuló energiaalapú hő és 
melegvízellátás fejlesztésével kapcsolatban kérdezném, hogy a megvalósíthatósági 
tanulmányért a Yesa cégnek mennyi lett átutalva? 6 millió Ft lett erre betervezve, mi lesz a 
sorsa a többi pénznek, mert erről a pályázatról gyakorlatilag lemondtunk. Az ágaprító 
működik-e? 
 
Pandur Erika, Városgazdálkodási irodavezető 
2012. évben teljesen más volt a normatíva elosztása, a finanszírozási rendszer, ott nem volt 
nevesítve az állami támogatás. 2013-tól feladatalapú finanszírozás van, ahol le van bontva 
feladatokra az állami támogatás. Bizonyos feladatokon belül át lehet csoportosítani. 2012-ben 
az SZJA helyben maradó része volt a legnagyobb tétel, de itt sem volt kikötve, hogy az egyes 
kötelező feladatokra konkrétan mennyit kell fordítani. A mezőgazdasági munkákból folyó 
bevételeket a rendeletmódosítás során építettük be a rendeletbe, ezek a tételek a startmunka 
többletköltségeit fedezte. Az 1. mellékletben szerepel 1 458 e Ft mezőgazdasági bevétel, a 
illetve a saját intézményeink használták fel. 
 
Márkus Gábor alpolgármester 
Zöldségesek részére illetve a lakosság részére is történt értékesítés. Nagy részét az 
intézményeink használták fel a termésből. Sok, a pályázatban nem elszámolható kiadás van a 
Startmunka programban, melyeknek volt fedezete a mezőgazdasági bevétel. 
 
Tóth László, képviselő 
A sportpálya felújításával kapcsolatban tárgyalások folynak a kivitelezéssel tárgyában. 
 
Pandur Erika, Városgazdálkodási irodavezető 
A Yesa részére 3 millió Ft lett átutalva. Ügyvédek között folyik a tárgyalás. 
 
Márkus Gábor alpolgármester 
Az ágaprító a Közkév területén és környékén működik. 
 
Kincses László, képviselő 
Az iparűzési adónál miért ilyen magas a túlteljesítés? A kötvényforrásból olyan tételek lettek 
elköltve, melyek kimerítik a pazarlás kategóriáját. Az intézmények 2012. évi rezsiköltségének 
teljesítéséről táblázatot szerettem volna látni. 
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Pandur Erika, Városgazdálkodási irodavezető 
Az iparűzési adó a decemberi nagy mértékű feltöltés miatt és a beruházásokkal kapcsolatban a 
helyi vállalkozók iparűzési adója is nőtt. A kötvényből 320 millió Ft lett lehívva, de az egész 
része már kötelezettséggel terhelt. 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Amennyiben nincs több hozzászólás, vélemény kérem, szavazzunk az előterjesztésről. A 
szavazás eredménye: 3 igen szavazat, 1 tartózkodás. 
 

30/2013. (IV. 26.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
Az önkormányzat 2012. évi költségvetési gazdálkodásáról készült előterjesztést 
elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Szabó Attiláné, bizottsági elnök 

 
 
5. napirend. Előterjesztés a 2012. évi belső ellenőrzésről 
 
Kincses László, képviselő 
Ilyen részletes jelentést még nem láthattunk. A 7. oldalon a megtett javaslatok közül 
kiemelném az 5. és a Városüzemeltető Kft. figyelmébe szeretném ajánlani. A középiskola 
gépparkja hol van, és kié? Ezzel kapcsolatban nem látok tisztán. Évekig nem voltak 
leszabályozva ezek alapján a dolgok. A szakbizottságok vizsgálják felül ezeket a 
hiányosságokat. 
 
Tóth László, képviselő 
Benyáts Balázs könyvvizsgáló úr is ugyanilyen lehangolónak tartja a dolgot? 
 
Benyáts Balázs könyvvizsgáló 
Az ellenőrzés tárgyát az önkormányzat határozta meg. A mezőgazdasági termelés sarkalatos 
pontja a gépjárművek üzemanyag felhasználása. Mindent előre le kell szabályozni, 
fogyasztás, anyag átadás, átvétel. Az étkeztetés terén sok minden szabályellenes, itt 
gyerekekről, egészségről és jelentős költségekről van szó. Az intézmények intézkedési tervét 
megkaptuk, ígérték, hogy megteszik a szükséges lépéseket. 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Amennyiben nincs több hozzászólás, vélemény kérem, szavazzunk az előterjesztésről. A 
szavazás eredménye: 4 igen szavazat. 
 
 

31/2013. (IV. 26.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
A 2012. évi belső ellenőrzési jelentésről készült előterjesztést támogatja 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Szabó Attiláné, bizottsági elnök 
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6. napirend. Előterjesztős a belügyminiszter 8/2013. (III. 29.) BM rendeletéről 
 

Borsos László, képviselő 
Ez a határozati javaslat milyen alternatívák közül lett kiválasztva és ki választotta ki? 

 

Tóth László, képviselő 
A Városfejlesztési Iroda. 

 

Borsos László, képviselő 
Miért nem tárgyalta az oktatási bizottság? Az óvoda vezetőt miért nem kérdezték? Nekem lett 

volna más ötletem is. Ez már egy eleve eldöntött dolog, a döntési mechanizmust kifogásolom. 

Demokratikusabb megoldás, ha egy vita során döntjük el, hogy melyik alternatíva választható. 

 

Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Amennyiben nincs több hozzászólás, vélemény kérem, szavazzunk az előterjesztésről. A 

szavazás eredménye: 4 igen szavazat. 

 

32/2013. (IV. 26.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
A belügyminiszter 8/2013. (III. 29.) BM rendeletéről készült előterjesztést támogatja 

 

Határidő: azonnal 
Felelős: Szabó Attiláné, bizottsági elnök 

 

 

 

A különfélékben egyéb megtárgyalni valónk nincs, megköszönöm mindenkinek a munkáját, 

az aktív részvételt, a bizottsági ülést bezárom. 

 

 

 

 

k.m.f. 

 

 

 

 ___________________________ ____________________________ 

 Pandur Erika Szabó Attiláné 
 jegyzőkönyvvezető bizottság elnöke 

 


